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Plats och tid Stora sammanträdesrummet, Kommunhuset fredagen den 13december2019 kl.
08:30-11:00

Beslutande Pentti Lahtinen (5), ordf
Lars-Göran Ignberg Fammé (5), vice ordf
Bo Oberg (M)

Övriga deltagare Helena Nykänen (5), ej tjänstgörande ersättare
Anders Nordenbris (L), ej tjänstgörande ersättare
Tomas Hahre, VA-chef, § 71-73
Sam Hamberg, fastighetschef, § 71-81, § 84
Christian Eriksson, enhetschef kost och stUd § 7 1-75
Kristiina Pousar, planedngstrateg. § 73-81, § 84
Olle Karlsson, sektorehef Teknik och service
Christine Larsson, kommunsekreterare

Utses att justera: Bo Öberg (M)

Plats och tid Kommunkontoret fredagen den 13 december kl. L2:O0

Underskrifter:

Paragrafer
Sekreterare § 71-84

Christine Larsson

Ordförande
Pentti Lahtinen (5)

Justerande
Bo Oberg (M)

Delegationsbeslut: § NKöp av kompletterande mark för byggnation av brandstation. Delegationsnummer: Fl
fl

Justerandes Utdragsbestyrkande
sign.
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§ 71

Ändring av föredragningslista

Tekniska utskottet beslutar

att ärende Köp av kompletterande markför byggnation av brandstation läggs till
dagordningen och blir nytt ärende 7.

Justerandes Utdragsbestyrkande
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§ 72

Aktuell information från sektorchefen

Sektorchefen ger utskottet aktuell information.

Sektorchefen informerar om sin första tid i organisationen, samt tankar för framtida
arbete, pågående, kommande och avslutade rekryteringar.

1 ärendet yttrar sig Pentti Lahtinen (S) och Bo Öberg (M).

Sektorchefen, VA-chefen, fastighetschefen, och enhetschefen för kost och städ yttrar
sig.

Ordförande ställer frågan om tekniska utskottet är redo att gå till beslut och
finner frågan med ja besvarad.

Tekniska utskottet tackar för informationen och beslutar

att lägga informationen till handlingarna.

Justerandes Utdragsbestyrkande
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§ 73

Sammanträdesprotokoll

20 19-12-13 Sid.96

Aktuell information från VA

Utskottet ges aktuell information från VA.

VA-chefen informerar om läcklagning i kommunen, höga vattenflöden in i
reningsverket i Skinnskatteberg, arbetet med reservtäkt i Riddarhyttan, kommande
projekt, och upphandlingar gäLlande spoitjänster och markentreprenad.

1 ärendet yttrar sig Pentti Lahtinen (S), Bo Öberg (M) och Lars-Göran Fammé (S).

Ordförande ställer frågan om tekniska utskottet är redo att gå till beslut och
finner frågan med ja besvarad.

Tekniska utskottet tackar rör informationen och beslutar

att lägga informationen till handlingarna.
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§74 KS2018-899-101

Svar på motion angående införa möjlighet att välja mellan två
rätter

En motion angående införa möjlighet att välja mellan två rätter har inkommit från Bo Öberg
(M) och Staffan Strid (M). Kommunfullmäktige beslutade 2018-1 1-12, § 97 att överlämna
motionen till kommunstyrelsen för beredning. En tjänsteskrivelse i ärendet finns uppriittad.

Tidigare behandling i ärendet
Kommunfullmäktige beslutade 20 18-1 1-12, § 97
au överlämna motionen till kommunstyrelsen för beredning.

Enhetschefen för kost och städ föredrar ärendet.

1 ärendet yttrar sig Pentti Lahtinen (SJ och Anders Nordenbris (L).

Bo Öberg (M) yrkar föreslå kommunfullmäktige att bifalla motionen.

Enhetschefen för kost och städ yttrar sig.

Ordförande ställer frågan om tekniska utskottet är redo att gå till beslut och
finner frågan med ja besvarad.

Tekniska utskottet beslutar föreslå kommunfullmäktige

att bifalla motionen.

Sammanträdet ajourneras rör paus.

Sammanträdet återupptas.

Justerandes Utdragsbestyrkande
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§75 KS2019-906-lOl

Statens bostadsomvandling, SBO

Statens bostadsomvandling AB (SBO) syftar till att bidra till bättre balans på svaga
bostadsmarknader genom att överta fastigheter från kommuner för att bygga om till efterfrågad
användning med fokus på hållbara bostäder för seniorer. Ett initiativ har inkommit från Lena
Lovén Rolén (5) och Lena Oling (5). Kommunstyrelsen beslutade 2019-10-22, § 228 att bifalla
initiativet. En tjänsteskrivelse i ärendet finns upprättad.

Tidigare behandling i ärendet
Kommunstyrelsen beslutade 2019-10-22, § 228
alt bifalla initiativet.

1 ärendet yttrar sig Pentti Lahtinen (S) och Bo Öberg (M).

Penrti Lahtinen (S) yrkar föreslå kommunstyrelsen att utse ett lämpligt objekt för
ändamålet.

Bo Öberg (M) yrkar föreslå kommunstyrelsen att lägga informationen till handlingarna

Ordförande ställer frågan om tekniska utskottet är redo att gå till beslut och
finner frågan med ja besvarad.

Ordförandens ställer proposition på Bo Öbergs (M) och Pentti Lahtinen (S) yrkanden
och finner att tekniska utskott beslutar enligt Pentti Lahtinen (5) förslag.

Bo Öberg (M) reserverar sig till förmån rör eget yrkande.

Tekniska utskottet beslutar föreslå kommunstyrelsen

att utse ett lämpligt objekt för ändamålet.

Justerandes Utdragsbestyrkande
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§76 KS2019-643-101

Planbeskrivning med plankarta för ny brandstation

Kommunstyrelsen beslutade 20 18-06-12, § 91 att ge förvaltningen i uppdrag att verkställa köp
av fastigheten Skinnskatteberg- Eriksbo 3:1 mot en kostnad av maximalt 300 000 kr, exklusive
kostnad för avstyckning, att finansiering rör inköp av tomtmark samt lantmäterikostnad för
avstyckning av fastigheten sker genom redan beslutade medel för projektering. För att köp ska
vara aktuellt så ville förvaltningen försäkra sig om att en byggnation var möjlig och ansökte hos
Miljö- och byggnadsnämnden om förhandsbesked avseende bygglov inom befintlig detaljplan
från 1944. Miljö- och byggnadsnämnden beslutade 2018-06-21 § 63 avslå ansökan om
förhandsbesked med motiveringen att då åtgärden ej är förenlig med planens syfte och ej är ett
komplement till den användning som har bestämts i detaljplanen. Detaljplanen anger
bostadsändamfll. Förvaltningen har arbetat fram en ny detaljplan rör Skinnskanebergs-Edksbo
3:1. En tjänsteskrivelse i ärendet finns upprättad.

1 ärendet yttrar sig Pentti Lahtinen (S).

Ordförande ställer frågan om tekniska utskottet är redo att gå till beslut och
finner frågan med ja besvarad.

Tekniska utskottet beslutar röreslå kommunstyrelsen

att ge förvaltningen i uppdrag att gå ut i ett samrådsförfarande.

Justerandes Utdragsbestyrkande

siw

__



Skinnsjjls?
4lmmun

Sammantradesprotokoll
Kommunstyrelsen
Tekniska utskottet 2019-12-13 Sid] 00

§77 KS2018432-l01

Köp av kompletterande mark för byggnation av brandstation

Kommunstyrelsen beslutade 2018-06-12, § 94, att ge förvaltningen i uppdrag att
verkställa köp av fastigheten Skinnskatteberg- Eriksbo 3:1 mot en kostnad av maximalt
300 000 kr exklusive kostnad för avstyckning, att finansiering för inköp av tomtmark
samt Lantmäterikostnad för avstyckning av fastigheten sker genom redan beslutade
medel för projektering. För att möjliggöra en byggnation så behöver den tilltänkta
marken utökas med fastigheten Skinnskatteberg-Prästgården 1:1 som ägs av Svenska
kyrkan,Västerås stift. En tjänsteskrivelse i ärendet finns upprättad.

Sektorchefen föredrar ärendet.

1 ärendet yttrar sig Pentti Lahtinen (5), Anders Nordenbris (L) och Bo Öberg (M).

Sektorchefen och fastighetschefen yttrar sig.

Ordförande ställer frågan om tekniska utskottet är redo att gå till beslut och
finner frågan med ja besvarad,

Tekniska utskottet beslutar

att ge förvaltningen i uppdrag verkställa köp av fastigheten Skinnskatteberg
Prästgården 1:1 mot en kostnad av maximalt 30000 kr, exklusive kostnad för
avstyckning/fastighetsbildning.

att finansiering för inköp av tomtmark samt lantmäterikostnad för
avstyckning/fastighetsbildning av fastigheten sker genom redan beslutade medel för
30000kr.

Justerandes Utdragsbestyrkande
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§78 KS2019-372-101

Ändring av gatunamn

Ett initiativ gällande ändring av gatunamn i Skinnskattebergs kommun inkom från Pentti
Lahtinen (S). Kommunstyrelsen beslutade 2019-09-17, § 183 att genomföra namnändring enligt
upprättat förslag, att finansiering sker inom ram, att förvaltningen får i uppdrag att se över
övriga vägnamn diii- sammanblandning kan ske. En tjänsteskrivelse i ärendet finns upprättad.

Tidigare behandling av ärendet
Tekniska utskottet beslutade 20 19-04-26, § 29 föreslå kommunstyretsen

ge förvaltningen i uppdrag att se över gatunamnen som är anledning till risker för
missförstånd.

Kommunstyrelsen beslutade 2019-05-14, § III
att ge förvaltningen i uppdrag att se över gatunamnen som är anledning till risker för
missförstånd.

Tekniska utskottet beslutade 20 19-08-30, § 43 föreslå kommunstyrelsen
genomföra namnändring enligt upprättat förslag.

att finansiering sker inom ram.
att förvaltningen får i uppdrag au se över övriga vägnamn där sammanblandning kan ske.

Kommunstyrelsen beslutade 2019-09-17, § 183 enligt tekniska utskottets förslag
j genomföra namnändring enligt upprättat förslag.
att finansiering sker inom ram.
att förvaltningen får i uppdrag att se över övriga vägnamn där sammanblandning kan ske.

Sektorchefen yttrar sig.

1 ärendet yttrar sig Pentti Lahtinen (S) och Anders Nordenbris (L).

Ordförande ställer frågan om tekniska utskottet är redo att gå till beslut och
finner frågan med ja besvarad.

Tekniska utskottet beslutar föreslå kommunstyrelsen

lägga informationen till handlingarna.

Justerandes Utdragsbestyrkande
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§ 79 KS 2019-797-219

Renhållningsföreskrifter för VafabMiljö Kommunalförbund

Förslag till renhållningsordning har under våren 2019 remitterats till medlemskommunerna och
ställts ut för allmänhetens granskning. Renhållningsordningen består av tre delar;
renhållningsföreskrifter, avfallsplan och avfallstaxa. Kommunernas synpunkter har tagits i
beaktande och ett reviderat förslag presenteras i bilagor nedan. Direktionen för VafabMiljö
kommunalförbund beslutade 2019-09-26, § 335 att skicka reviderat förslag till
renhållningsföreskrifter vidare till respektive kommunfullmäktige för beslut under 2019. En
tjänsteskrivelse i ärendet finns upprättad.

Tidigare behandling av ärendet
Tekniska utskottet beslutade 2019-04-26,
jj avge svar enligt upprättat yttrande.

Kommunstyrelsen beslutade 20 19-05-14,
att avge svar enligt upprättat yttrande.

Planeringsstrategen föredrar ärendet.

1 ärendet yttrar sig Pentti Lahtinen (S)

§ 22 föreslå kommunstyrelsen

§ 104 enligt tekniska utskottets förslag

Ordförande ställer frågan om tekniska utskottet är redo att gå till beslut och
finner frågan med ja besvarad.

Tekniska utskottet beslutar föreslå kommunfullmäktige

att anta renhållningsföreskrifter för Skinnskattebergs kommun att gälla från och med det
datum taxa för 2020 beslutas gälla.
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§ 80 KS 201 8-797-219

Granskning avfalispian

Förslag till Avfallspian 2020—2030 har under våren 2019 remitterats och ställts uri samtliga
medlemskommuner. Kommunstyrelsen och Miljö- och byggnadsnämnden i Skinnskattebergs
har yttrat sig i ärendet. Enligt den ursprungliga tidplanen skulle avfallsplanen skickas till
respektive kommuns fullmäktige för beslut under hösten 2019. Direktionen för VafabMiljö
kommunalförbund beslutade 2019-09-26, § 334 att skicka den omarbetade avfallsplanen till
kommunerna för granskning innan den överlämnas till kommunfullmäktige för antagande. En
tjänsteskrivelse i ärendet finns upprättad.

Tidigare behandling av ärendet
Tekniska utskottet beslutade 2019-04—26, § 22 föreslå kommunstyrelsen
att avge svar enligt upprättat yttrande.

Kommunstyrelsen beslutade 2019-05-14, § 104 enligt tekniska utskottets förslag
j avge svar enligt upprättat yttrande.

Planeringsstrategen föredrar ärendet.

1 ärendet yttrar sig Pentti Lahtinen (S), Bo Öberg (M) och Anders Nordenbris (L)

Planeringsstrategen yttrar sig.

Ordförande ställer frågan om tekniska utskottet är redo att gå till beslut och
finner frågan med ja besvarad.

Tekniska utskottet beslutar föreslå kommunstyrelsen

godkänna förslag till avfalisplan 2020—2030.

att godkänna kommunens mål för nedskräpning.

Justerandes Utdragsbestyrkande
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§ 81 KS 2019-266-101

Ändring av kommunfullmäktiges beslut 201 9-06-03, § 52 Svar
på motion gällande avstyckning av mark i Färna

En motion angående avstyckning av mark i Fäma har inkommit från Bo Öberg (M) och Staffan
Strid (M). Kommunfullmäktige beslutade 2019-06-03, § 52 att bifalla motionen. Genom stora
delar av fastigheten Färna 2:20 går en kraftiedning. Det är en högspänningsledning på 30
kilovolt (kV). En förfrågan har gjorts hos Vattenfall om kostnad och tidsplan för att gräva ner
kraftledningen. En tjänsteskrivelse i ärendet finns upprättad.

Tidigare behandling av ärendet
Kommunfullmäktige beslutade 2018-12-10, § 123
att överljimna motionen till kommunstyrelsen för beredning.

Tekniska utskottet beslutade 2019-04-26, § 25 föreslå kommunfullmäktige
att avslå motionen.

Kommunstyrelsen beslutade 2019-05-14, § 107 föreslå kommunfullmäktige
att bifalla motionen.

Kommunfullmäktige beslutade 2019-06-03, § 52 enligt kommunstyrelsens förslag
att bifalla motionen.

1 ärendet yttrar sig Pentti Lahtinen (S) och Bo Öberg (M).

Planeringsstrategen yttrar sig.

Sammanträdet ajourneras för överläggning.

Sammanträdet återupptas.

Pentti Lahtinen (S) yrkar att ärendet åtenemitteras till förvaltningen med uppdraget att
göra en fördjupad undersökning av ledningsrätten och ägarförhållanden för den aktuella
marken samt en redovisning för den totala kostnadsbilden för avstyckningen samt
tidsramen för avstyckning.

Ordförande ställer frågan om tekniska utskottet är redo att gå till beslut och
finner frågan med ja besvarad.

Justerandes Utdragsbestyrkande
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§ 81 forts.

Tekniska utskottet beslutar

att ärendet återemitteras till förvaltningen med uppdraget att göra en fördjupad
undersökning av ledningsrätten och ägarförhållanden för den aktuella marken samt en
redovisning för den totala kostnadsbilden för avstyckningen samt tidsramen för
avstyckning.

Justerandes Utdragsbestyrkande
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§ 82

Övriga rapporter

Här lämnas rapporter som inte hänförs till ärenden på dagens föredragningslista.

Inga rapporter lämnas vid dagens sammanträde.

Justerandes Utdragsbestyrkande
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§ 83

Delgivningar

Till dagens sammanträde föreligger inga delgivningar.

Justerandes Utdragsbestyrkande
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§ 84

Övriga frågor

Anders Nordenbris (L) ställer en fråga om Nyhammars förskola.

Lars-Göran Fammé (S) stuller en fråga om lekplatsen i Färna.

Pentti Lahtinen (5) ställer en fråga om asfaltering.

Pentti Lahtinen (5) ställer en fråga om renovering vid Hembygdsgården.

Peniti Lahtinen (S) ställer en fråga om planen för stationsområde.

Fastighetschefen och planeringsstrategen svarar.

Justerandes Utdragsbestyrkande


